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خبـر استاندار فارس:
مبلغان وقف را تقویت کنید

استاندار فارس گفت: تقویت مبلغان در جهت گسترش امر وقف امری 
ضروری است و این فعالیت درنهایت منجر به تسهیل در جذب واقفین 

می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس 
عنایت اله رحیمی در جلسه دیدار با مدیر کل اوقاف و امور خیریه استان 
با اشاره به کارکردهای مختلف وقف در جامعه گفت: تقویت مبلغان در 
جهت گسترش امر وقف امری ضروری است و این فعالیت درنهایت 
منجر به تسهیل در جذب واقفین می شود. وی افزود: توسعه فیزیکی و 

منابع انسانی در بخش درمان با بهره گیری از مشارکت واقفین باید مورد 
توجه دست اندرکاران امر باشد و شیراز با وجود استعدادهای پزشکی و 

علمی ظرفیت خوبی برای این توسعه دارد.
به  توجه  و  اموال  مولدسازی  فارس  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
و  کرد  عنوان  بخش  این  اهداف  جمله  از  را  فعالیت ها  بودن  اقتصادی 
مستلزم  خیر  امور  حامیان  و  خیران  جذب  و  شناسایی  داشت:  اظهار 
برنامه ریزی مؤثری باید  این خصوص   ایجاد فضای مناسب است و در 

 انجام داد.

 ارزیابی عملکرد شش ماهه اول امسال 
 شرکت های خدماتی در زمینه رسیدگی

 به درخواست های شهروندان

در نشست مشترک استاندار فارس با وزیر جهاد کشاورزی مطرح شد؛

ظرفیت تولید سالانه ۵/۵ میلیون تن تخم مرغ در فارس

به  با اشاره  با وزیر جهاد کشاورزی  استاندار فارس در دیدار 
تأسیس ۷ شهرستان جدید در فارس به درخواست استان برای 
حمایت و زیر جهاد کشاورزی به منظور تصویب و راه اندازی 

ادارات اشاره نموده که مورد موافقت وی قرار گرفت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری 
فارس، در ادامه سفرهای استاندار فارس که به منظور پیگیری 
حضوری برای رفع مشکلات استان در تهران بصورت هفتگی 
انجام می شود، نشست مشترک استاندار فارس و خاوازی وزیر 

جهاد کشاورزی برگزار شد.
استاندار فارس در این جلسه گفت: استان فارس به عنوان قطب 
بزرگ کشاورزی کشور، دارای استعدادهای فراوان در عرصه 
کشاورزی، دامداری، تولیدات نهاده های دامی است و امیدواریم 
مرتفع  موجود  مشکلات  محترم  وزیر  حمایت  و  همکاری  با 

گردد
عنایت الله رحیمی در این جلسه که با حضور مدیر کل جهاد 

اتحادیه  و  مرغداران  دامداران،  اتحادیه های  روسای  استان،  کشاورزی 
و  مشکلات  از  برخی  به  اشاره  با  شد؛  برگزار  استان  تخم گذار  مرغ 
درخواست های استان فارس از مجموعه وزارت جهاد کشاورزی گفت: 
اتحادیه تولیدکنندگان تخم مرغ در استان فارس در زمینه تولید تخم مرغ 
با ظرفیت ۵/۵ میلیون تن در سال و ۱۷۵ تن تولید روزانه فعالیت می کنند 
و  کنجاله(  و  )سویا  طیور  خوراک  متناسب  تأمین  بخش  این  در  که 
رفع اشکالات سامانه بازارگاه، توجه به نرخ گذاری و قیمت تمام شده 
به موقع  تأمین  عدم  )گوشتی-تخم گذار(  مرغ  نهاده  تأمین  تولیدات، 
نیاز  تأمین  از سامانه، عدم  نابسامانی در میزان سهمیه و خرید  نهاده ها، 
تا  نهاده  تولیدکنندگان خوراک دام، عدم وجود سیستم کنترلی توزیع 
تحویل محصول تولیدی، عدم تأمین نیاز کامل مرغداران از جمله مواردی 

است که نیازمند مساعدت دکتر خاوازی است.
وی افزود: یک هزار واحد تولید مرغ گوشتی در استان نیازمند تأمین 
به موقع و متناسب خوراک طیور )ذرت و سویا( است که در صورت 
عدم تأمین متناسب خوراک در وزن و تولید مرغ تأثیرگذار است که 
جهاد  وزارت  حمایت  و  توجه  خواستار  تولیدکنندگان  دلیل  همین  به 

کشاورزی به این موضوع هستند.
رحیمی در ادامه با بیان مشکلات تولیدکنندگان دام در استان گفت: در 
طرح شناسایی و ثبت دام ها به منظور تأمین خوراک و نیازهای دامی، 
دامداران با قطعی مکرر سامانه، در ثبت و هویت گذاری دام ها و تأمین 
هم  موضوع  این  در  که  هستند  مواجه  مشکل  با  پلاک های گوسفندان 

انتظار است وزیر محترم دستورات مقتضی صادر کند.
رحیمی استاندار فارس با اشاره به دیدگاه ها و نظرات تخصصی روسای 
در  تجدیدنظر  خواستار  تخم مرغ  و  مرغداری  دامداری،  اتحادیه های 

در  اتحادیه ها  مساعی  تشریک  و  مشاوره  و  متمرکز  تصمیم گیری های 
اخذ تصمیمات وزارتی شد.

*درخواست تمدید پروانه و عدم کسر بیست درصد سهم آب گلخانه ها*
با  وی در موضوع آبیاری تحت فشار و آبیاری نوین در فارس گفت: 
بارندگی در سال های گذشته  منابع آبی و کاهش  به محدودیت  توجه 
ضرورت دارد در استان فارس بهره گیری از فن آوری های موجود مورد 
توسعه  و  آب  مصرف  کاهش  به منظور  که  گیرد  قرار  بیشتر  حمایت 
گلخانه ها درخواست می شود توافقی بین وزارت نیرو و جهاد کشاورزی 
بابت تمدید پروانه و عدم کسر بیست درصد سهم آب پیگیری، همچنین 

تسهیلات بانکی بیشتری به این بخش اختصاص داده شود.
 کمک به حل مشکلات شرکت پگاه فارس

به منظور رفع مشکلات مالی شرکت پگاه خواستار  ادامه و  رحیمی در 
صدور مجوزهای لازم برای رفع مشکلات شرکت شیر پگاه شد که با 

موافقت وزیر تدابیر لازم اتخاذ شد.
آغاز به کار ادارات جهاد کشاورزی شهرستان های تازه تأسیس

با اشاره به تأسیس ۷ شهرستان جدید در  در این دیدار استاندار فارس 
فارس به درخواست استان برای حمایت و زیر جهاد کشاورزی به منظور 
قرار  وی  موافقت  مورد  که  نموده  اشاره  ادارات  راه اندازی  و  تصویب 

گرفت.
در نشست مشترک استاندار با دکتر خاوازی؛ وزیر جهاد کشاورزی پس 
از استماع دیدگاه ها، نظرات و درخواست های استان فارس گفت: استان 
فارس سهم بسزایی در حوزه های مختلف کشاورزی و دامداری دارد که 
در راستای توسعه و رفع مشکلات هرگونه همکاری مجموعه وزارتی 
مورد تأکید است و مقرر شد با دستور وزیر جهاد کشاورزی در اسرع 

وقت مشکلات مرتفع گردد.

کمیسیون شهرسازی شورای شهر شیراز 
 الحاق سه روستای حاشیه ای به شیراز

 را نپذیرفت
 برنامه های مقطعی مشکلات ناشی

 از حاشیه نشینی در کلان شهرها را حل نمی کند

رئیس و کادر درمان بیمارستان علی اصغر )ع( و خیرین سلامت 
از مجموعه شهرداری و حیدر اسکندرپور شهردار شیراز به پاس 
تلاش برای کنترل شیوع ویروس کرونا در این کلانشهر تجلیل 

کردند.
از پایگاه اطلاع رسانی شهردار   به گزارش روزنامه طلوع به نقل 
شیراز در این مراسم ضمن تقدیر از ایثارگری ها و فداکاری های 
مدافعین سلامت اعلام کرد: شهرداری در موج سوم کرونا برای 
درمان  کادر  کنار  و  کار  پای  قد  تمام  شهروندان  سلامت  حفظ 

است.
حیدر اسکندرپور با تأکید براینکه باید با هماهنگی کلیه دستگاه ها 
و همراهی مردم برای کاهش خط موج سوم کرونا اقداماتی انجام 
اصغر  علی  بیمارستان  ریاست  درخواست  به  توجه  با  داد، گفت: 
)ع(، شهرداری شیراز پس از طرح و تصویب در شورای اسلامی 
شهر به منظور کمک به کادر درمان و حفظ جان شهروندان در 

احداث درمانگاه این بیمارستان همکاری می کند.
وی با مرور برخی از اقدامات مجموعه مدیریت شهری در موج 
اول کرونا همچون تعطیلی به موقع ناوگان حمل و نقل عمومی، 
ضدعفونی معابر، تخصیص بودجه برای مقابله با کرونا، فرهنگسازی 
و اختصاص بیلبوردهای سطح شهر به پیام های پیشگیرانه، بخشنامه 
دورکاری کارکنان و ... افزود: در این شرایط پروژ های شهری را 
متوقف نکردیم و در مقاطع مختلف پروژه هایی همچون بزرگراه 
مهندسین، تقاطع استاد بهمن بیگی، زیرگذر گلستان، ایستگاه مترو 
وکیل الرعایا و فاز دوم تقاطع شهید رودکی با اعتباری بیش از 

هزار میلیارد تومان را افتتاح کردیم.

شهردار شیراز اضافه کرد: در موج اول و دوم کرونا 
مصوبات  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  نمایندگان 
شهری  مدیریت  مجموعه  با  موقع  به  و  سریع 
امروز در موج سوم  همکاری و همگامی داشتند و 
باید آن  کرونا شرایط خطرناکی پیش رو داریم و 

را مدیریت کنیم.
و  مسئولین  مردم،  اگر  کرد:  تأکید  اسکندرپور 
می توان  باشند  هم  کنار  در  مختلف  دستگاه های 

بحران ها را کنترل کرد.
قاسم مقیمی عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر 
کادر  از  خالصانه  گفت:  جلسه  این  در  نیز  شیراز 
تشکر  )ع(  اصغر  علی  بیمارستان  و  شیراز  درمان 
سلامت  مدافعین  ازخودگذشتگی  و  ایثار  می کنم. 
شهره جهان شده است اما از سوی دیگر بی توجهی 
برخی از مردم به توصیه های بهداشتی خنجری است 

که به جان کادر درمان می زنند.
 مقیمی به شهروندان هشدار داد و گفت: اگر امروز 
را  کرونا  ویروس  با  مقابله  بهداشتی  توصیه های 
رعایت نکنیم، درگیر موج های بعدی می شویم و نوروز سیاه پوش 

عزیزانمان خواهیم بود.
عضو هیات مدیره شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اقدامات 
شهرداری برای مبارزه با ویروس کرونا خاطرنشان کرد: شهرداری 
شیراز با در پیش گرفتن اقدامات مختلف به کنترل بیماری کرونا 

کمک کرده است.
ابوالفضل درانی نژاد رئیس بیمارستان حضرت علی اصغر )ع( شیراز 
داد: هم اکنون  نامطلوب شیوع کرونا هشدار  به وضعیت  اشاره  با 
برای ورود بیماران مبتلا به کرونا به بیمارستان لیست انتظار داریم 
به  نیز  بیمارستان ها  سایر  مبتلایان  میزان  بودن  بالا  به  توجه  با  و 

چرخه درمان این بیماری می پیوندند.
نقل  تعطیلی حمل و  اضافه کرد: شهرداری شیراز در  نژاد  درانی 
عمومی در کشور پیشگام بود و این تصمیم به موقع شهردار شیراز 

قابل تقدیر است.
وی در خصوص وضعیت شیوع کرونا افزود: هم اکنون ابتلا به این 
بیماری خانوادگی و شدیدتر شده، سن مرگ و میر بیماران کاهش 
پیدا کرده و متأسفانه رکورد تعداد فوتی ها شکسته شده است و تا 
هنگامی که رعایت نکات بهداشتی و ایمنی به بیش از ۹۰ درصد 

نرسد، نمی توانیم بیماری را کنترل کنیم.
فخری عضو هیات مدیره بیمارستان علی اصغر )ع( نیز خاطرنشان 
کرد: اگر همراهی و همکاری شهرداری نبود شاید ما امروز مجبور 
پذیرش  برای  نیز  )ع(  اصغر  علی  بیمارستان  حیاط  در  می شدیم 

بیماران تخت بزنیم.

 معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان

 جهاد کشاورزی فارس:
قرار گرفتن دانه روغنی سویا در الگوی 

کشت استان فارس

وخامت شرایط جسمی ۱۷۹ بیمار کووید ۱۹ 
در بخش های مراقبت ویژه


